
Zápis z 27. zasedání Akademického senátu FCHI dne 8.3. 2013
(číslujeme od prvního zasedání po zvolení v únoru-březnu 2011)

Přítomni: Doc. Ing. Bohumil Dolenský, Ph.D. 402
Dr. Ing. Pavel Vrbka 403
Ing. Jiří Lindner, Ph.D. 409
RNDr. Miroslava Dubcová, Ph.D. 413
Ing. Ladislav Fišer, Ph.D. 444
Ing. Jan Mareš, Ph.D. 445
Ing. Jiří Maršálek dokt. st. program
Ing. Jaroslav Kotowski dokt. st. program
Iva Kloudová student
Daniel Kopecký student

Omluveni: Ing. Dana Strachotová, Ph.D. 437
Ing. Josef Chmelař dokt. st. program
Patrik Schneider student

Hosté: Prof. Ing. Stanislav Labík, CSc. Děkan
Na tomto zasedání se sešli končící a noví senátoři za studentskou část, vzhledem k tomu, že se o ničem nehlasovalo,
paralelní účast ve studentské části AS nebyla na závadu.

1. Informace z KD z 19.2. 2013:

• Výuka v Táboře jde do útlumu, stávající studenti dostudují a na rok 2013/2014 se již
nebudou přijímat noví.

• Nově budou peníze na laboratoře Bc. studia rozdělovány podle studentohodin, peníze na
množení materiálů mají dostat jen ústavy 101 a 413.

• MŠMT připravuje novou metodiku hodnocení výsledků výzkumných organizací. Má být
pro léta 2013 až 2015. Bude se přidávat význam kritéria kvality k výstupům.

• Běží hodnocení akademických pracovníků; jsou otevřeny formuláře, pracovníci si mají
opravit případné nesrovnalosti v importovaných datech. Celé hodnocení má být hotové do
31.3.2013.

• IGA – běží, 25.2. 2013 zasedá FGK. Na fakultě je na IGA 11 500 000 Kč

• V rámci projektu STEP bude v termínech 12. až 16. 8. a 19. až 23. 8. 2013 Letní tábor pro
10-ti až 15-ti leté děti, fakulta je žádána o návrhy náplně v rozsahu 2x1,5 hodiny na témata
„Záchrana po katastrofě“ a „Po stopách slavných vědců“.

2. Informace z KD z 5.3. 2013:

• VTP Kralupy – byla podepsána smlouva.

• Je nový OPPA projekt, cílová skupina rodiče po mateřské – jazykové kurzy, ekonomika,
soft skills…

• Hodnocení akademických pracovníků, 4.3. proběhla schůzka tajemníků ústavů s děkanem
a proděkanem kde došlo ke sladění výpočtu pedagogických výkonů.

• Anglická konference pro studenty Pgs. bude v úterý 23.4. 2013

• Prof. Klíčovi bude udělena Votočkova medaile.

• IGA – řešitelé oborových grantů obdrželi čísla do FIS-u, zkontrolují rozpočet…
Dedikace IGA: „Financováno z účelové podpory na specifický vysokoškolský výzkum
(MŠMT č. 20/2013)“.



• V rámci projektu IRP bude doktorandům hrazen tisk 7 ks disertačních prací tisklých mezi
1.3. 2013 a 20.12. 2013.

• Jeden až dva doktorandi z fakulty se mohou účastnit „Kurzu pro doktorandy o
vysokotlakých technologiích a technikách“ v Glasgow, jen za cestovné a kapesné.

3. Volby do AS FCHI na ústavu 402. 
Protože kolega Záruba byl jmenován proděkanem, rezignoval na člena AS FCHI; tyto funkce
jsou neslučitelné. Regulérně zvolený náhradník, Prof. Mestek je členem Vědecké rady, což je
také funkce neslučitelná s členem AS. 
Na ústavu 402 byly uspořádány volby, korespondenčně schválil (9/2/0) AS FCHI volební
komisi ve složení:

Ing. Kamil Záruba, Ph.D. – předseda
Prof. Ing. Oto Mestek, CSc.
Mgr. Tatiana Šiškanová, CSc.

Voleb se zúčastnilo 24 z 25 oprávněných voličů. Výsledek je:
Doc. Ing. Bohumil Dolenský, Ph.D.    17 hlasů – zvolen členem AS FCHI
Doc. Dr. RNDr. David Sýkora    15 hlasů – zvolen náhradníkem

4. Volby do studentské části AS FCHI 
Za volební okrsek Bc. a Mgr. studenti FCHI byli s volební účastí 96 ze 479 oprávněných
voličů zvoleni: 

Daniel Kopecký 69 hlasů – člen AS FCHI
Patrik Schneider 48 hlasů – člen AS FCHI
Iva Kloudová 38 hlasů - náhradník

Za volební okrsek Pgs. studenti FCHI byli s volební účastí 47 ze 151 oprávněných voličů
zvoleni: 

Ing. Josef Chmelař 30 hlasů – člen AS FCHI
Ing. Jiří Maršálek 23 hlasů – člen AS FCHI
Ing. Jan Koucký 19 hlasů – náhradník
Ing. Jaroslav Kotowski 17 hlasů – náhradník

5. Pro lepší informovanost a eliminaci případného zkreslení, bude předseda AS přeposílat zápisy
z kolegia děkana.

6. Rozpočet 2013

• Již existuje nultá verze rozpočtu VŠCHT

• Domluva děkanů a vedení školy – osobní náklady budou jako loni

• Diskuse s odbory, chtějí navýšit tarif; vedení školy a děkani jsou proti

• Fakultní rozpočet se bude schvalovat postupem, že děkan senátorům rozpočet pošle a na
zasedání s ním AS seznámí. Pak bude alespoň týden na přemýšlení, probrání rozpočtu na
ústavech… a pak zasedání AS, kde se bude rozpočet schvalovat.

7. Různé:

• Kolega Kopecký se dotazoval na prospěchové stipendium, které by bylo za studijní
výsledky ve třetím ročníku Bc. studia.
Pan děkan odpovídá, že za třetí ročník Bc studia nemůže být prospěchové stipendium,
protože 3. ročníkem studium končí. Toto prospěchové stipendium částečně suplují ceny
rektora a ceny děkana, které jsou udělovány za dobré studijní výsledky a jsou spjaty



s finanční odměnou. Dále v prvním ročníku Mgr. studia lze už ve 2. semestru mít
prospěchové stipendium za 1.semestr.

• Kolega Lindner informoval o zasedání rady VC.
• Projednával se rozpočet VC; je tlak na šetření a proto se bude škrtat v nákupu SW.

Může to ohrozit i multilicence na Maple, Mathematiku, MatLab protože FCHI je
jediná fakulta, která matematický SW využívá.

• Má proběhnout audit na VC, ale obává se, jestli přinese něco podstatného.
• V rámci úspor se pravděpodobně upustí od pokrytí celé VŠCHT WiFi signálem.
• Bude se optimalizovat SW do počítačových učeben.

• Pan děkan informoval, že se škola pokouší získat „Evropské peníze“ na nepražské
studenty, kterých je cca 75 %, za tím účelem se připravuje „Fakultní projekt“.

8. Termín příštího zasedání bude v pátek 5.4. 2013 ve 1300 na děkanátě. 
Termín pátek ve 1300 byl stanoven ( http://www.doodle.com/ ) aby nikomu ze členů AS FCHI
s ničím nekolidoval. Datum se stanovuje tak, aby následoval po úterním zasedání kolegia
děkana.

V Praze 24. 3. 2013
Ing. Ladislav Fišer, Ph.D.
předseda AS FCHI


